
Protokół Nr 7/11
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Opieki Zdrowotnej i Sportu
w dniu 21 czerwiec 2011 roku.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 8:00, zakończono o 9:00.
Przewodniczyła: Elżbieta Alina Jakimik- Przewodnicząca Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy Sokółka za 2010 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Sokółka na lata 2011-2020.
5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis żłobka oraz klubu dziecięcego

do rejestru żłobków i klubów dziecięcych.
6. Projekt uchwały w sprawie planu nadzoru nad żłobkiem, klubem dziecięcym oraz dziennym

opiekunem w zakresie warunków i jakości świadczonej opieki nad dziećmi do lat 3.
7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich,

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.
8. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce za 2010 rok.
9. Wolne wnioski.

Przebieg posiedzenia.
Ad.l
Otwarcie i przyjęcie porządku.
Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy Sokółka za 2010 rok.
Dyskusji nie było
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do wykonania budżetu za 2010 rok.

AdA
Projekt uchwały w sprawie przYJęCia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Sokółka na lata 2011-2020 przedstawiła Pani
Bożena Turycz Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej.



Przewodnicząca Komisji E.Jakimik zapytała odnośnie braku w Komendzie Powiatowej Policji w
Sokółce przyjaznego pokoju do przesłuchiwania dzieci i możliwości sfinansowania go ze środków na
przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii.
Sekretarz Z.Tochwin odpowiedział, że pokój taki jest w Komendzie Powiatowej Policji
sfinansowany z tych środków ale nie ma tam sprzętu nagłaśniającego i nagrywającego. Możemy
zwrócić się do Komendanta z prośbą o wyliczenie jaki to będzie koszt takie sprzętu.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot dodał, że taki pokój istnieje od 3-4 lat i nieprawidłowością jest że
dziecko jest przesłuchiwane nie w tym przyjaznym pokoju.
Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis żłobka oraz klubu dziecięcego do
rejestru żłobków i klubów dziecięcych przedstawił Krzysztof Szczebiot Zastępca Burmistrza.
Dyskusji nie było.
Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie planu nadzoru nad żłobkiem, klubem dziecięcym oraz dziennym
opiekunem w zakresie warunków i jakości świadczonej opieki nad dziećmi do lat 3 przedstawił
Krzysztof Szczebiot Zastępca Burmistrza.
Dyskusji nie było.
Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich,
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków przedstawił
Krzysztof Szczebiot Zastępca Burmistrza.
Dyskusji nie było.
Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.8
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce za 2010 rok przedstawił Dyrektor
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce Pan Mirosław Bielawski.
Radny J.Wierzbicki zapytał odnośnie uruchomienia sauny od godziny 14-stej.
Dyrektor OSiR M.Bielawski odpowiedział, że sauny wymagają remontu i w okresie przerwy
technologicznej postaramy się to wykonać.
Radny 1.Panasiuk zapytał, czy imprez masowych takich jak Dni Sokółki nie można było
przeprowadzić na stadionie.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że główny organizator wymagał aby ta impreza odbyła się w
centrum miasta, zgłasza że Sokółka dysponuje takim miejscem. Pomimo niedogodności
wynikających z przebiegu drogi krajowej Nr 19 przez środek imprezy nie odnotowano większych
zakłóceń.
Dyrektor OSiR M.Bielawski dodał, że wielokrotnie był organizatorem Dni Sokółki na zalewem,
które jest dobrym miejscem ale jednak w centrum miasta frekwencja była większa już we
wcześniejszych godzinach.



Ad.9
Wolne wnioski.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot poinformował Komisję, że wpłynie wniosek od Dyrektora OSiR o
podwyższę cen biletów na basen gdyż nie były one podnoszone od 2 lat a opłaty energii itp. wzrosły.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczyła
Elżbieta Alina Jakimik


